
Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 26-06-2017.  
 

Tilstede:  Torben (51), Connie (41), Klaus (79), Henrik (65), Christian (77) og 

Morten (67)  

Afbud:   

 

  Action Timing 

1. VALG AF REFERANT 

 

Morten (67) er referent til mødet. 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Referat godkendt uden bemærkninger. 

Referatet lægges på hjemmesiden. 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

3. ORIENTERING & STATUS 

 

Generelt 

Der er indkaldt til ekstraordinært møde i Fællesudvalget for 

grundejerforeninger i Ballerup d. 23/8. Ang. fællesudvalget 

fremtid efter at talsmanden er afgået ved døden. Se bilag 1. 

 

Modtaget uopfordret tilbud på udendørs hjertestarter. Emnet 

tages op igen senere.  

 

Økonomi 

Girokort til opkrævning af abonnement uddelt.  

 

Fællesgrundejerforeningen 

Afklaring om beskæring af beplantningen udestår. 

 

Nyhedsbreve 

Næste nummer er på vej… 

 

Hjemmesiden (digitalt lager + emails) 

Intet nyt 

 

Nabolisten 

Nr. 59 mangler på listen. 

 

”Velkommen til Sølodden” skrivelse  

Suppleres med information omkring affaldssortering. 

Skrivelsen henvender sig også til lejere.  

 

FAQ om Sølodden 

Intet nyt. 

  

Søerne (vedligeholdelse og -plan) 

Oprensning af siv mm. udføres i juli. 

 

 

 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

 

 

Connie (41) 

 

 

 

Connie (41) 
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Bump på Kratvej 

Fortsat i dialog med kommunen omkring en 

alternativ/midlertidig løsning. 

 

Overordnet beplantningsplan (Støjvolden) 

Intet at bemærke 

 

Vedligeholdelsesplan for vej og stier 

Intet at bemærke 

 

Nabohjælp (præventive foranstaltninger…) 

Undersøge mulighederne for at opsætte et Naboskilt ved 

indkørslen til Sølodden.  

 

Sociale arrangementer 

I tilfælde af at der arrangeres en sommerfest i sensommeren 

bidrager bestyrelsen med et beløb på 500 kr. 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben (51) 

4. ØNSKER FRA GENERALFORSAMLINGEN 

 

På generalforsamlingen blev der under evt. spurgt til om der 

kunne etableres fibernet på Sølodden. Muligheden har 

tidligere været undersøgt, og var dengang meget dyrt. 

Bestyrelsen foreslår at forslagsstilleren undersøger 

mulighederne. Morten kontakter nr. 91. 

 

Der blev ligeledes talt om opsætning af en fælles flagstang. 

Forslagsstilleren har efterfølgende valgt at rejse flagstang på 

egen grund.  

 

 

 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

5. KLOAKKER 

 

Foreningen har ingen rørforsikring. Eventuelle brud på kloak, 

skal derfor betales fuldt.  

Det blev besluttet at tage stilling til rørforsikring i forbindelse 

med en eventuel overdragelse af kloakkerne til forsyningen 

(NOVAFOS). 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

2018 

 

6. UDSTYKNINGERNE OMKRING MÅLØV 

RENSNINGSANLÆG 

 

Se bilag 2. 

Nogle beboere bosiddende nær Måløv Rensningsanlæg vil 

oprette en fokusgruppe, som har til formål at følge 

udviklingen af rensningsanlægget tæt. De inviterer 

grundejerforeningerne i Måløv til at bakke op. 

 

Bestyrelsen besluttede at bakke op om initiativet.  
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7. FÆLLESAREALERNE 

 

Opsætning af trafikspejl.  

Klaus undersøger mulighederne for en stander.  

Kommunen kontaktet. Trafikspejlet skal etableres på en 

selvstændig stander.  

 

Stierne 

Stierne på Sølodden er gangstier. De er ikke cykelstier.  

Bommene ved søerne lukkes derfor. 

 

Pleje af arealerne.  

Da den fælles arbejdsdag blev aflyst grundet ringe fremmøde, 

besluttede bestyrelsen at bede gartneren om at udfører nogle 

af de opgaver der skulle have været løst på arbejdsdagen. 

 

  

8. EVENTUELT 

 

Intet at bemærke. 

 

  

 

Forfattet af Morten Sørensen d. 29-10-2017 

 

 

 

Næste møde: mandag d. 28. august hos Klaus i nr. 79. 


